
Levamo jättää eriävän mielipiteensä vedoten siihen, että sivistysvaliokuntaan tuodussa 

esityksessä annetaan perustiedot, mutta tarkempaa vaikutusarviointia itse Lapsiystävällinen 

kunta -mallin eduista kaikkien sipoolaisten lasten oikeuksien ja hyvinvoinnin edistäjänä ei ole 

tehty, eikä nyt tulla tekemään, koska ennen aloitteen käsittelyä on jo päätetty Planet Youth -

mallin aloittamisesta. Levamo katsoo, ettei aloitetta ole näin ollen esitelty ja käsitelty 

lapsenoikeusnäkökulmasta riittävästi. 
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